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产品详情

抹灰砂浆CE认证- EN 998-1:2016详解-CPR

抹灰砂浆是应用涂刷在建筑基面上起到找平或者提供保护的一类砂浆统称。根据操作不同
，抹灰砂浆分为现场搅拌砂浆和预拌干粉抹灰砂浆，预拌干粉抹灰砂浆是商品砂浆中的一
种。

1、抹灰砂浆欧盟CE认证标准

EN 998-1:2016

Specification for mortar for masonry - Part 1: Rendering and plastering
mortar砌体用砂浆规范第1部分：抹灰砂浆

2、抹灰砂浆 欧盟CE认证法规

建材CPR Regulation (EU) No 305/2011

https://www.gaomengce.com/newsinfo/392024.html


3、EN 998-1:2016 适用CE认证抹灰砂浆范围

This European Standard is applicable to factory-made rendering/plastering mortars based on
inorganic binders for external (rendering) and internal (plastering) use on walls, ceilings, columns
and partitions. It contains definitions and final performance requirements. This European Standard
provides for the assessment and verification of constancy of performance (AVCP) of the product to
this European Standard. The marking requirement for products covered by this European Standard
is included. 本欧洲标准适用于基于无机粘合剂的工厂制抹灰/抹灰砂浆，用于墙壁、天花板
、柱子和隔墙的外部（抹灰）和内部（抹灰）。它包含定义和最终性能要求。本欧洲标准
用于评估和验证产品性能（AVCP）是否符合本欧洲标准。包括本欧洲标准所涵盖产品的
标记要求。

4、抹灰砂浆欧盟CE认证测试项目

 

5、抹灰砂浆 CE认证怎么做

模式1：NB机构测试样品+FPC工厂审核

模式2+：NB机构进行FPC工厂审核

模式3：NB机构测试样品+工厂DOP性能声明

模式4：国内测试+工厂DOP+NB机构发证

了解更多：

建材CE认证

建材产品CE认证

CE认证是什么认证？

http://www.cegaomeng.com/cpr/
https://www.gaomengce.com/
https://www.gaomengce.com/newsinfo/2403191.html?templateId=85989
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